
 

 
 

纤维片干燥剂 
 

 

Product Specification Sheet 

产品      

Product name 

纤维片干燥剂 Fiber desiccant 

  

材质          

Raw material 

纤维片干燥剂产品是将长纤维纸经过干燥剂溶液浸渍，烘干，覆膜，最后切片成型的一

种特殊用途干燥剂。 

Fiber desiccant is a special purpose desiccant which is a long fiber paper after the 

desiccant solution impregnation, drying, laminating. 

  

理化性能 

Technical standard 

外观：1、文字清晰,颜色均匀，无杂质、污点；确保每片干燥片都有完整的“勿食”标识。 

Appearance: 1. text clear, uniform color, no impurities and blemishes; ensure that every 

piece of desiccant has a complete "do not eat" logo.  

      2、不可有过多的纸粉掉出，包装袋封口严实，不漏气； 

2. Too much out of paper powder is not allowed, packaging bag is sealed tight, no 

leakage; 

3、不可有脱层现象（即一片分成上、下两片）； 

3.Delamination phenomenon is not allowed (i.e. a divided into two); 

吸湿率（25℃、RH=90%）：                   ≥55% 

Moisture absorption (25℃、RH=90%)               ≥55% 

                        

尺寸 Size 长度 Length    :            300±5mm 

宽度 Width     :            200±5mm  

 

印刷 Printing 干燥剂不可食用，中、英、日文版绿色印刷 

 DESICCANT DO NOT EAT, CHINESE,ENGLISH,JAPANESE GREEN PRINTING 

标准包装 

Packaging 

—— 

 

储存运输 Storage 

and transportation 

产品应保存在干燥、清洁且无化学污染的库房内。防止与酸、碱物质接触，防止外包装

破损。避免阳光照射和雨雪浸淋，防潮，防火 

The product should be stored in a dry, clean and free of chemical pollution  

warehouse. To prevent contact with the acid and alkaline substances, prevent 

breakage of packing. Avoid sunlight and rain leaching, moisture-proof, fire prevention. 

 

储存期限 Storage 

period 

—— 
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